

Title (en)

Folder for paper sheets, particularly computer print sheets.

Title (de)

Ordnermappe für Papierbögen, insbesondere EDV-Papierbögen.

Title (fr)

Dossier pour feuilles de papier en particulier pour feuilles de papier informatique.

Publication

EP 0265909 A2 19880504 (DE)

Application

EP 87115775 A 19871027

Priority

DE 3636672 A 19861028

Abstract (en)

[origin: US4842434A] An organizational aid for EDP paper sheets is provided which permits adaptation to different EDP paper sizes. To this end the feed holes (15) located at the side margins of EDP paper sheets (11) are utilized. A fixed carrier member (10) has mounting elements (20, 26, 28) disposed thereon which comprise a bar (20) and two holding members (26, 28). U-shaped clamps (40) for accommodating and fixing the paper sheets (11) are detachably secured in the holding members (26, 28). One (28) of said holding members is movable along the longitudinal direction of the bar (20) while the other holding member (26) is fixedly joined to the bar (20) (FIG. 1).

Abstract (de)

Es wird eine Ordnermappe für EDV-Papierbögen angegeben, mit der eine Anpassung an unterschiedliche EDV-Papierformate möglich ist. Dabei werden die an den seitlichen Rändern vorhandenen Transportlöcher (15) von EDV-Papierbögen (11) ausgenutzt. An einem festen Träger (10) ist eine Halterung (20, 26, 28) in Form einer Schiene (20) und zwei Haltern (26, 28) angebracht. In den Haltern (26, 28) werden U-förmige Bügel (40) zur Aufnahme und Fixierung der Papierbögen (11) lösbar befestigt. Der eine Halter (26) ist in Längsrichtung der Schiene (20) verschiebbar, während der andere Halter (26) fest mit der Schiene (20) verbunden ist.

IPC 1-7

B42F 13/16

IPC 8 full level

B42F 13/14 (2006.01)

CPC (source: EP US)

B42F 13/14 (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0265909 A2 19880504; EP 0265909 A3 19880817; DE 3636672 A1 19880519; US 4842434 A 19890627

DOCDB simple family (application)

EP 87115775 A 19871027; DE 3636672 A 19861028; US 11388587 A 19871027